

Ulanzi TC001 桌面时钟说明书

材质: 128g书纸, 双面印刷
尺寸: 90*130mm

Ulanzi

TC001
桌面时钟

说明书
请在读取说明书后使用

前言
感谢您购买优篮子产品

重要提示
请认真阅读本说明书, 将产品交给他人使用时, 请务必附带本说明书。请注意所有警告提示并遵守说明书内的所有指令。

警告
请勿将本产品放置在有腐蚀性化学物质的地方, 以免产品受到腐蚀, 被腐蚀可能引起产品故障。

- 请勿拆布、干布清洁本产品。
- 本产品属于精密仪器, 请避免使用时掉落、碰撞或承受重击。
- 请勿将本产品放置在温度过高的地方, 高温可能导致产品内电池受损或爆炸。
- 需要维修时请联系授权的维修人员, 本产品内有精密电子线路, 未经许可擅自拆卸导致故障, 不在本司保修范围内, 但用户可以付费维修。
- 本产品已经过RoHS和CE认证, 请参考相关国家标准使用和操作, 因使用操作不当而造成机器损坏, 不在保修范围内, 但用户可以付费维修。
- 此说明书依据本公司严格测试制定, 设计和规格如有变更, 恕不另行通知。

设备的规范使用

- 仔细阅读本说明书, 特别是“重要提示”部分。
- 在本说明书规定的工作条件下使用和保护本产品。
- 如不按说明书使用产品, 或不遵守规定的工作或保存条件, 将被视为违规使用。

物品清单

主机*1
1m Type-C 电源线*1

操作说明

- 1 环境光传感器
- 2 “左”键
- 3 确认键
- 4 “右”键
- 5 显示屏
- 6 蜂鸣器出声孔
- 7 指示灯
- 8 Type-C充电口
- 9 复位口

开/关机:
即时长按“左”“右”键3秒, 可进行开/关机

复位:
使用尖锐物品按压复位键5秒以上, 直到设备重新启动, 点亮屏幕

初始状态:
在没有连接上WiFi的状态下, 显示屏幕将显示三个界面 (WiFi / 本机热点名称 / 管理IP地址)

配置网络

- 打开手机WiFi设置界面, 搜索“U-CLOCK”热点名称, 点击连接 (无需密码)。
- 将手机进入WiFi选择界面, 点击选择WiFi, 输入WiFi密码点击保存(Save) 配网成功时, 显示屏显示“WiFi”。

“WiFi”界面

“若浏览器未自动跳转至WiFi选择界面, 可在手机浏览器地址栏手动输入设备管理地址: 192.168.4.1”

功能设置
常规设置

主机配网后自动重启, 更新显示IP地址 (随机分配),
192.168.31.58

“IP地址”页面 (随机分配)

当手机与主机连接同一个WiFi时, 可通过手机浏览器输入IP地址进入主机常规设置页面, 点击屏幕右侧选项进行参数选择更改

*每次更改设置后, 必须点击下方“保存”, 否则无法更新显示

语言	中文 / 英文
屏幕设置	手动设置 / 自动设置 手动设置为手动设置屏幕亮度, 自动设置为根据环境光线传感器自动调整屏幕亮度
屏幕亮度	0/10/20/30/40/50/60/70/80/90/100%
亮度调节	0/10/20/30/40/50/60/70/80/90/100%
自动亮度速率	关闭/10/15/20/25/30/35/40/45/50/55/60秒
时区设置	自动时区 / GMT+12 ----- GMT+12 若网络时区不正常或延迟, 建议手动设置时区。 (时区时区字准确取决于网络连接状况)
时间格式	HH:MM / HH:mm:ss
日期格式	MM/DD / DD/MM
显示星期	显示 / 不显示
节假日	显示 / 不显示
夜灯模式	关闭

基础设置

点击“下一项”可进入基础设置
点击页面右侧按钮, 可启用/关闭相关功能的显示
点击“OK”打开当前功能的子选项进行相关设置

*每次更改设置后, 必须点击下方“保存”, 否则无法更新显示

若关闭该项, 需牢记管理IP地址, 若遗忘管理地址, 需要重置。

基础设置 - 子选项相关代码的获取方式

城市代码	使用浏览器访问www.weather.com.cn, 搜索城市名称, 地址栏中可找到城市的数字编号 E.g.: "http://www.weather.com.cn/weather/101280601.shtml"
哔哩哔哩 UID	登录“哔哩哔哩”网页版, 点击头像, 截取浏览器地址栏中/后面的数字串(一般为10位阿拉伯数字) E.g.: "https://space.bilibili.com/42169645"
微博 UID	登录“微博”网页版, 点击头像, 截取浏览器地址栏中com/与/profile直接的数字串, (一般为10位阿拉伯数字) E.g.: "https://weibo.com/u/100955010"
YouTube UID	登录“YouTube”网页版, 点击头像, “您的频道”, 截取浏览器地址栏中channel/后面的字符串 E.g.: "https://www.youtube.com/channel/UCm6v-3qg7Cuk8-BT_AJA"
YouTube API KEY	进入Google Cloud Platform网页
抖音 UID	登录“抖音”网页版, 点击头像, 截取浏览器地址栏中user/后面的字符串 E.g.: "https://www.douyin.com/user/MS4wLjABAAAuS9VweR0X-40x-FqLberbveEldqMSWC9r5n0Eq7pZMFgTtEes14J5G6BUQL"

固件升级

常规设置页面
点击“关于本机”进入下一页

关于本机

Connected to Ulanzi_TC001
WiFi Mac Address: 8C:82:40:90:93:28
Production Date: 1.1.1

点击“更新”进入下一页

更新

ElegantIOTA

点击“选取文件”, 选择对应下载的固件包 (一般以.bin结尾) 存在一定风险, 需谨慎

显示与使用

主机在浏览界面状态下, 短按“左”“右”键进行界面切换 (时间 / 日期 / 天气 / 室内温度 / 电池电量 / 顾客带图特效 / Avatrix 模拟器 / 显示本地IP)。

短按“确认键”进入对应的功能 (蜂鸣器响一声即已进入该功能)。
长按“确认键”退出对应的功能 (蜂鸣器响两声即已退出该功能, 进入自动浏览页面)。
*请同时注意安全!

时间: 15:06:00
日期: 05/12
天气-气温: 18°C
天气-湿度: 42%
天气-气压: 1.3 kPa
天气-空气质量指数: 15 AQI
室内温度: 28°C
室内湿度: 32%

该功能下, 循环显示时间/日期
下方虚线为“星期”, 对应设置列表更靠前的星期选项
该功能下, 循环显示空气质量/湿度/气压/空气质量指数
*室内存在配置天气数据时, 亦会根据所在地区的天气情况进行显示
该功能下, 循环显示温度/湿度
该功能下, 循环显示时间/日期

温馨提示

新机到手, 建议充电3-5小时, 即可正常使用。
日常使用建议连接充电线使用, 建议使用不低于5V/2A的电源适配器进行充电, 电池充满时长的3H, 续航时间约5H。

哔哩哔哩粉丝数
微博粉丝数
YouTube粉丝数
抖音粉丝数
计分板
秒表
番茄时钟
电池电量
顾客带图特效

短按“左”键+1分
双击“左”键+1分
短按“右”键+1分
双击“右”键+1分
短按确认键+1分30

短按确认键 开始/停止计时
长按确认键+1分30

短按确认键 开始计时
25:00 - 05:00为番茄时间
05:00 - 05:00为休息时间

短按确认键 开始/停止计时
长按确认键+1分30

共有三种样式, 分别代表不同的电量
绿色: 100%-75%
黄色: 75%-50%
红色: 50%-25%
橙色: <25%

*世界最佳软件展示
不具备实际功能作用

*Avatrix 模拟器
该模式不建议普通用户打开使用, 仅供极客爱好者体验。
若行开该模式造成一些使用问题, 请及时反馈。

Avatrix 模拟器

该模式不建议普通用户打开使用, 仅供极客爱好者体验。
若行开该模式造成一些使用问题, 请及时反馈。

Ulanzi

TC001
DESKTOP CLOCK

User Manual
Please read this manual sheet before using

Foreward
Thank you for purchasing the ULANZI

Instructions

- Please read this product manual carefully.
- Keep this product manual. Always include this product manual when passing the products to third parties.
- Heed all warnings and follow all instructions in this product manual.

WARNING
Do not place the product in a place where there are corrosive chemicals to protect the product from corrosion, corrosion may cause the product to malfunction.

- Use only a microfibre and dry cloth for cleaning the product.
- Operate carefully to not cause any damage by dropping or physical shocking it.
- Do not leave the product in excessive heat, high temperatures can cause the product to malfunction.
- Please have the product checked by the authorized service or agent if your product has some problems. Please note that this warranty does not apply to repair arising out of the malfunction of unauthorized disassembly, although you may request such repairs on a chargeable basis.
- Use of original ULANZI cable accessories is recommended. Please note that this warranty does not apply to repairs arising out of the malfunction of non-original ULANZI accessories, although you may request such repairs on a chargeable basis.
- The product is certificated by RoHS and CE. Please operate the product in full compliance with the operation standards. Please note that this warranty does not apply to repair arising from malfunction, although you may request such repairs on a chargeable basis.
- The instructions and information in this manual are based on thorough, controlled company testing procedures. Further notice will not be given if the design and specifications change.

Intended Use

- The user has read the instructions of this manual.
- The user is using the products within the operating conditions and limitations described in this product manual.
- Impover use means using the products other than as described in these instructions or under operating conditions which differ from those described herein.

Packing List

Desktop Clock *1
1m Type-C Cord *1

Instructions

- 1 Ambient Light Sensor
- 2 “Left” Button
- 3 “OK” Button
- 4 “Right” Button
- 5 Display Screen
- 6 Buzzer Outlet
- 7 Indicator Light
- 8 Type-C Charge Port
- 9 Reset Port

On / Off:
Press and Hold “Left” and “Right” Button for 3 Seconds to Turn On/Off the Clock.

How to Reset:
Insert and Hold the Reset Button with a Sharp Object until the Device and Display Screen re-work.

Initial State:
When WiFi is disconnected, the clock will cycleplay three pages (WiFi / Name of Local Hotspot / IP Address)

Configure the Network

- Turn on WiFi and search “U-CLOCK”, click to connect the clock with your smartphone (no password required)
- After the phone enters to WiFi selection page, click and enter password to save configuration, if successful the display screen will tell “WiFi”.

“WiFi”

If your browser didn't switch to WiFi selection page, please enter IP address 192.168.4.1 manually and enter to management page

Function Settings
General Settings

The clock will refresh after the host is configured with network, and IP address will be updated randomly,
192.168.31.58

“IP Address” Page

When smartphone and host are connected with a same WiFi, enter the IP address in your browser you can reach to General Settings page and change profile.

Note: Please click “Save” every time when change settings, otherwise it will not be executed.

Language	Chinese / English
Screen settings	Manual Setup / Auto Setup Manual Setup: Set the brightness of screen manually Auto Setup: Screen Brightness will be set automatically by ambient light sensor
Screen Brightness	0/10/20/30/40/50/60/70/80/90/100%
Brightness at Night	0/10/20/30/40/50/60/70/80/90/100%
Auto Page Turning Rate	Default: Time zone / GMT+12 ----- GMT+12 If time not correct, please set time manually (Speed and accuracy of time synchronization depends on network quality)
Time Zone	MM/DD / DD/MM
Date Format	MM/DD / DD/MM
Weekday Indicator	Display / No
Start Week On	Sunday / Monday
Night Mode	On / Off

Basic Setting

Click “next page” to enter Basic Setting page
Click the button in right side to turn on / off display of the settings.
Click “OK” to turn on sub-options

Note: Please click “Save” every time when change settings, otherwise it will not be executed.

Please remember IP address before turn off this setting, if forgot, the clock need to be reset.

Basic Setting - methods to get digital code related to suboption

City Codes	Browse the name of the city in www.weather.com.cn to get city code. E.g.: "http://www.weather.com.cn/weather/101280601.shtml"
Bilibili UID	Log in website of “Bilibili”, click your profile picture, the UID is numbers after “com” (Normally 9 arabic numbers) E.g.: "https://space.bilibili.com/42169645"
Weibo UID	Log in website of “Weibo”, click your “profile picture”. My Channel, the UID is numbers between “com” and “Profile” (Normally 10 arabic numbers) E.g.: "https://weibo.com/u/100955010"
YouTube UID	Log in website of “Youtube”, click your “profile picture”. My Channel, the UID is characters after “channel” (Normally 10 arabic numbers) E.g.: "https://www.youtube.com/channel/UCm6v-3qg7Cuk8-BT_AJA"
YouTube API KEY	Access from Google Cloud Platform
TIKTOK UID	Log in website of “Tiktok”, click your “profile picture”, the UID is characters after “user” E.g.: "https://www.tiktok.com/user/MS4wLjABAAAuS9VweR0X-40x-FqLberbveEldqMSWC9r5n0Eq7pZMFgTtEes14J5G6BUQL"

Firmware Update

Page of General Settings
Click “About”

About

Connected to host with IP 192.168.31.58
WiFi Mac Address: 8C:82:40:90:93:28
Production Date: 1.1.1

Click “Update”

Update

ElegantIOTA

Click “File Package” and download (normally file name is end by “.bin”)
It may with risk, please be cautious

Display and Instruction

In menu page, press “Left” “Right” button you can shift page (Time / Date / Weather / Indoor-Temperature / Number of Bilibili Followers / Number of Weibo Followers / Number of Youtube Followers / Number of Tiktok Followers / Scoreboard / Stopwatch / Pomodoro Clock / Battery / Effect of The Matrix / Avatrix Emulator / Local IP Address).

Press “OK” to enter the related page (the Buzzer beep once means the function executed)
Press and hold “OK” to exit the related page (the Buzzer beep twice means the function was cancelled, and exit to manu page)
*The Buzzer cannot be turned off.

Time: 15:06:00
Date: 05/12
Weather - Temperature: 18°C
Weather - Humidity: 42%
Weather - Atmospheric Pressure: 1.3 kPa
Weather - Air Quality Index: 15 AQI
Indoor-Temperature: 28°C
Indoor-Humidity: 32%

Cycleplay time and date at this mode
Dotted line means “Day of the week”
This function displays temperature / humidity / Atmospheric Pressure / air quality index in a cycle
*Weather-related information for an area can only be displayed after the weather area code has been configured
Cycleplay Indoor Temperature and Indoor-Humidity at this mode

Number of Bilibili Followers
Number of Weibo Followers
Number of Youtube Followers
Number of Tiktok Followers
Scoreboard
Stopwatch
Pomodoro Clock
Battery
Effect of The Matrix

Press “Left” button, Red Team +1
Double Press “Left” button, Red Team -1
Press “Right” button, Blue Team +1
Double Press “Right” button, Blue Team -1
Press “OK” Button, Score Board

Press “OK” Button to start / stop timing
Press and hold “OK” Button, Time Reset

Press “OK” Button to start timing
25:00 - 05:00 is Pomodoro time
05:00 - 05:00 is Rest Time

*Weather-related information for an area can only be displayed after the weather area code has been configured
Three types which show battery power
Green: 100%-75% power remaining
Yellow: Three Squares: 75%-50% remaining
Yellow Three Squares: 50-25% remaining
Red: <25% Power

*For fun only and without actual function.

*Avatrix Emulator
This mode is for enthusiasts to experiment and not recommend for ordinary users.

Please Note

Please Charge It For 3-5H After Unboxing.
Please Use It With Connection Of Power Source And Charge It With 5V/2A Adapter.
Charging Time: 3H, Working Time: 5H